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Anna Christensen, Carl ”Kalle” Persson, Sven Nilsson, Johanna Larsson 

och Gunnel Johansson deltog i mötet, som hölls digitalt. 
 

Närvarande 

 

Ordföranden Anna öppnade mötet.  

§ 1 

Mötet öppnas 

 

 

Styrelsen beslöt att 

Godkänna föreslagen dagordning. 

 

§ 2 

Dagordning 

 

 

Föregående protokoll föredrogs av ordföranden.  

 

§ 3 

Föregående protokoll 

 
 

Rapporter 
 
 

Samverkan IOGT-rörelsen i Väst  

Anna rapporterade från senaste mötet.  

 

Flera tips om aktiviteter, som Anna kommer att förmedla till våra 

medlemmar via Västra distriktets Facebooksida. 
T.ex. Digital tipspromenad som kan genomföras var som helst, GPS Skatter och 

Kurshelg.  

 

Vit Jul–tips kan delas mellan distrikten, en mailgrupp skapas. 

 

Verksamhetsutvecklare i Väst för UNF, Junis, IOGT och NSF sitter idag 

på olika orter. Hur samverkar de? Anna frågar Elin Martinsson. 

 

Västra Klumpen möte 25/8 

Sven rapporterade att han missade mötet, men Elin Martinsson deltog. Vi 

vet ännu inte vad som diskuterades på mötet. 

 

Läger Kragenäs 

Sven rapporterade att tre NSF-kårer varit på läger på Kragenäs. Där var 

bra ordnat med service, programaktiviteter, mat, osv. Scouterna fick bl.a. 

provsegla Megin jollarna som tillhör Varbergs scoutkår. 

 

§ 4  

Rapporter 

 

Samverkan IOGT Väst 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Västra Klumpen 

 

 

 

Läger Kragenäs  

 

 

FM 2021 

 

FM arbetsgrupperna hade möte den sista juni. Det bör snart vara dags för 

nästa möte, men vi har inget hört. 

 

Inbjudan till FM har gått ut bl.a. via NSFs Nyhetsbrev.  

Anmälningsformuläret är snart klart, enligt Anders E. 

 

Många pumpor växer i Reftele. 

 

§ 5 

FM 2021 
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DS diskuterade hur man kan organisera FM för att följa gällande 

Coronarestriktioner. Hur många ryms i förhandlingssalen (plenum) om vi 

tilldelar sittplatser för grupper (kårer) med 1 meters mellanrum?  

Hur kan festkvällen genomföras? Etc. 

 

Om Coronarestriktionerna skärps kan ev. endast ombud delta i FM. 

FS kan tänka sig att sända direkt från FM, men ombud kan inte delta 

digitalt. 

 

FS vill ha FM-budgeten snarast. Priser för måltider är klara. 

Kalle o Sven behöver omgående input från resp. arbetsgrupp hur mycket 

pengar de behöver. Detta ger sedan underlag för att beräkna grundavgiften 

för FM-deltagare. 

 

Styrelsen beslöt att  

Sven funderar och skriver ner hur vi kan genomföra FM, under nu rådande 

Coronarestriktioner. Skrivelsen ska sedan sändas till FS. 

 

Styrelsen beslöt att  

Sven pratar med Eva Kilnäs om att FM-kommitteen behöver mötas 

snarast. Underlag till FM-budgeten brådskar. 

 

Forts. § 5  

FM 2021 

 

Helgläger Ransberg 
 

Carl rapporterade att nio kårer har anmält intresse. 

Utby, Mölnlycke, Jonsered, Glasberget, Stora Levene, Borås, Timmers-

dala, Trollhättan, Nossebro. Totalt 100-150 deltagare. 

 

Om ca. 2 veckor behöver kårerna anmäla hur många man blir. 

 

Styrelsen beslöt att  

• Utby skriver snarast detaljerad info och inbjudan till Helglägret. 
  

• Gunnel mailar ut informationen till kårerna, omgående. 

 

Styrelsen beslöt vidare att  

• Distriktets budgetpost ”Arrangemang” kan användas för att betala 

bussarna till Ransberg. 
 

• Carl utreder om distriktet, eller ev. Ransberg, kan stå för en måltid 

under helglägret. 
 

 

§ 6  

Helgläger Ransberg 

 

Profilplagg 

 

Sven meddelade att han nu har flera provplagg hos sig.  

Till helgen flyttas plaggen till Grindstugan på Wendelsberg, 

Mölnlyckekårens lokal. 

  

Man kan prova plaggen på måndags- eller tisdagskvällar då 

scoutavdelningarna i Mölnlycke har möten.  Om FM-kommittén träffas i 

Grindstugan kan man prova då också. 

 

§ 7 

Profilplagg 
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Sven har beställt 200 tygmärken som kommer att klistras fast på plaggen 

som beställs. 

 

Gunnel visade det dokument som ska beskriva alla profilplagg, priser och 

hur man beställer.  

Styrelsen kompletterade med information om att sista datum för 

beställning är 20/9 och att plaggen ska betalas senast 1/10. 

 

Prisuppgift för Softshell Vest saknas. 

 

Det brådskar att sända ut information om profilplaggen till berörda 

medlemmar. 

 

Styrelsen beslöt att  

• Johanna skapar omgående ett webbformulär för beställning av 

profilplagg - och sänder länken till Gunnel. 
 
 

• Sven pratar med Eva Kilnäs - om profilplaggen kan provas på 

måndagar och tisdagar. 
 

• Sven kontaktar Mera-företaget för en prisuppgift på Basic 

Softshell Vest. 
 

• Gunnel färdigställer därefter dokumentet med information om 

profilplagg - och sänder ut det snarast via eBas till alla 

medlemmar som i år fyller 18 år eller mer.  
 

Forts. § 7 

Profilplagg 

 

Sova ute med distriktet 

 

Gunnel o Anders Eriksson deltog samt 4-5 personer från Mölnlycke 

scoutkår. 

 

Nästa övernattning är lördag - söndag 18-19/9, dvs.  i samband med 

distriktets digitala Planeringsmöte. 

 
 

§ 8 

Sova ute med distriktet 

 

 

Kickoff – Vit Jul 

 

Anna meddelade att distriktet fått en inbjudan till en Kickoff för Världens 

barn insamlingen. 

Vårt distrikt arrangerar ingen insamling för Världens barn. Det är oftast 

kårerna som gör detta. 

 

Styrelsen beslöt att 

Distriktet deltar inte på denna Kickoff. 
  

§ 9 

Kickoff Världens barn 
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Distriktets ekonomi 

 

Kassören Carl Persson rapporterade att distriktet i år fått ca. 317 000 kr i 

regionbidrag. 
 

Lägerbidrag har utbetalats till Stora Levene, Mölnlycke, Glasberget och 

Varberg. 
 

 

Styrelsen beslöt att 

Godkänna rapporten. 
 

§ 10 

Ekonomi 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ansökningar om bidrag - Scoutupplevelser 
 

En ansökan om bidrag för Dagläger har inkommit. 
 

Timmersdala scoutkår ansöker om bidrag för totalt 19 barn och ledare på 

kårens Dagläger, under 3 dagar. 

 

Bidraget för dagläger är 40 kr per deltagare och dag. 
 

 

Styrelsen beslöt att  

Bifalla Timmersdalas bidragsansökning. Gunnel deltog inte i beslutet. 

 

§ 11 

Ansökningar bidrag 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kontakter med kårer 

 

Anna rapporterade att hon inte fått något förslag på utbildare från de kårer 

hon haft kontakt med. Svar inväntas från Trollhättan.  

 

Gunnel rapporterade att hon inte fått något förslag på utbildare från de 

kårer hon haft kontakt med.  

 

Sven rapporterade att han inte fått något förslag på utbildare från de kårer 

han haft kontakt med. 

 

Johanna: Har inte kontaktat sina kårer under sommarmånaderna. 

 

Carl: Har inte pratat med sin kår om utbildare.  

 

Alla kårer som DS haft kontakt med startar upp sin verksamhet för hösten 

– i ungefär samma omfattning som tidigare. 

En scoutkår har mycket ont om ledare. 

 

Styrelsen beslöt att  

Notera rapporterna. 
 

§ 12 

Kårkontakter 
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Övriga frågor 

 

Vårt scoutdistrikt har rätt att utse två ombud till FM. 

 

Styrelsen beslöt att  

• Välja Carl Persson och Gunnel Johansson till ombud på FM. 
 

• Anna anmäler distriktets FM-ombud. 
 

§ 13 

Övriga frågor 

 

 

Nästa möte 
 

Nästa möte är torsdagen den 23 september kl. 20. Ett digitalt möte. 

 

§ 14 

Nästa möte 

 

Ordföranden Anna tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

§ 15 

Mötet avslutas 

 

 

Skövde 2021-09-02             Gråbo 2021-09-06 

 

Vid tangentbordet  Justerat av 

Gunnel Johansson               Anna Christensen 

Gunnel Johansson   Anna Christensen 


